
22

دوشنبه

1400
شهریور

تاریخ 
3

سال 
بیست وهفتم

3171

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه 

استان فارساستان فارس
اقلید

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
شهرستان اقلید  اعلام کرد؛

پایان جشنواره شعر رضوی 
شمال فارس

 

 
 

اقلید و دبیر  رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
فارس در  منطقه شمال  استانی شعر رضوی  دومین جشنواره 
آیین پایانی دومین جشنواره استانی شعر رضوی منطقه شمال 
فارس گفت: سرودن اشعار آیینی یکی از مباحثی است که 
فرهنگ دینی و سنت های آن را زنده نگه داشته و در دوران 
گذشته این اشعار باعث رشد و تعالی فرهنگ دینی شده است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس، فاطمه السادات رسولی گفت: 
اهل بیت،  ثنای  و  مدح  درون مایه،  با  سروده هایی  همواره 
گفتمان و ارزش های دین مقدس اسلام و کرامات و فضائل 

این خاندان جلیل القدر، مقدس و نماد احسان است.
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی اقلید ادامه داد: دبیرخانه 
ابعاد  را  جشنواره  محورهای  رضوی،  شعر  جشنواره  دومین 
فراق  و  وصف  در  )ع(،  رضا  امام  حضرت  زندگی  نورانی 
حضرت امام رضا )ع(، سفر تاریخی حضرت امام رضا )ع( از 
مدینه تا طوس، حضرت امام رضا )ع( و جهان اسلام، حضرت 
امام رضا )ع( و عدالت خواهی و اثرگذاری امروزی بارگاه 
جنبه های  در  مقدس  مشهد  و  )ع(  رضا  امام  قدسی حضرت 

گوناگون زندگی مردم، دانست.
دبیر دومین جشنواره شعر رضوی شمال استان فارس با اشاره 
به حضور شاعران برجسته در دومین جشنواره شعر رضوی 
منطقه شمال فارس، همه آثار دریافتی را دارای ارزش معنوی، 
کیفیت بالا و جایگاه ویژه ای برشمرد و یادآور شد: شعر در 
شکل گیری هویت ایرانی اسلامی و ترویج فرهنگ دینی ما 

جایگاه والایی دارد.
رسولی جشنواره شعر رضوی را رویداد مهم و غنی فرهنگی 
خواند و حضور پررنگ شعرای منطقه را از رخدادهای دومین 
دوره جشنواره دانست که به همبستگی آن ها می انجامد و بیان 
داشت: فراخوان این جشنواره در تیر ماه سال جاری منتشر شد 
که پس از پایان مهلت ارسال آثار، یکصد سروده از 35 شاعر 

9 شهرستان منطقه شمال فارس به دبیرخانه رسید.
وی با بیان این که دکتر نادر فخرآور و محمد حسین اقلیدی 
داوری این جشنواره را بر دوش داشته اند، گفت: جشنواره های 
شرایط  و  هستند  برخوردار  بالایی  از حساسیت  همیشه  شعر 
ویژه کرونایی امسال هم این سختی را دو چندان کرد؛ هرچند 
داوران جشنواره با دقت زیاد پس از خوانش چند باره اشعار 
فرستاده شده، سروده ها را بر پایه ویژگی های شعری بررسی 

و 5 تن را برگزیدند.
گفتنی است آیین پایانی دومین جشنواره استانی شعر رضوی 
بر  و  بهداشتی  شیوه نامه های  رعایت  با  امسال  فارس،  شمال 

بستر مجازی برگزار شد.
 به نظر داوران تمامی اشعار قابل تقدیر بوده اما در مجموع در 
بخش کلاسیک مقام اول به هاشم همتی از شهرستان اقلید، 
مقام دوم به خانم جهانبین از دشت مرغاب و مقام سوم را ژیلا 

نظری از آباده را به دست آوردند.
در بخش آزاد نیز راضیه جمشیدی از شهرستان اقلید مقام اول 

و سارا خلیفه مقام دوم مقام آوران این بخش بودند.
آباده،  اقلید،  شهرستان   ۹ شاعران  جشنواره  از  دوره  این  در 
و  بوانات  زرقان،  خرم بید،  مرودشت،  پاسارگاد،  ارسنجان، 

سرچهان حضور داشتند.

کازرون
در نشست اعضای کمیته اجرایی واکسیناسیون 

کووید 19 مطرح شد؛
گروه های سنی در موعد 

تعیین شده جهت تزریق واکسن 
مراجعه کنند

در نشست اعضای کمیته اجرایی واکسیناسیون کووید 19 که 
در دفتر رئیس شبکه بهداشت و درمان کازرون برگزار شد، 
بر مراجعه گروه های سنی در موعد تعیین شده جهت تزریق 

واکسن تأکید شد.
شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، در این نشست رئیس 
شبکه از تزریق 63 هزار و 678 دُز نوبت اول واکسن کرونا 
طرح  اجرای  ابتدای  از  دوم  نوبت  دُز   554 و  هزار   32 و 
گفت:  و  داد  خبر  شهرستان  در  امروز  به  تا  واکسیناسیون 
در  شهرستان  به  واکسن  زیادی  تعداد  ورود  با  خوشبختانه 
سرعت  با  سنی  گروه های  واکسیناسیون  گذشته،  روزهای 

بیشتری در حال انجام است.
پایگاه های  فعالیت  ساعت  تغییر  به  برامکی  بندر  دکتر 

واکسیناسیون شهری و روستایی به صورت یکسره از 8 صبح 
لغایت 8 شب اشاره و اضافه کرد: با توجه به اینکه تنها راه 
به شرایط  برگشت  و  ویروس کرونا  اپیدمی  از  رفت  برون 
عادی، رعایت پروتکل های بهداشتی مانند استفاده از ماسک 
است،  واکسیناسیون  انجام  کنار  در  فیزیکی  فاصله  حفظ  و 
انجام  مقرر جهت  موعد  در  داریم  تقاضا  سنی  از گروه های 

واکسیناسیون مراجعه کنند.

بیضا
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

واکسینه کردن گام اساسی در راه 
مبارزه با بیماری های دام

ابتدای سال  از  بیضا گفت:  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
بیماری های  علیه  عشایر  دام  رأس   635 و  هزار   73 تاکنون 
شاربن  و  آبله   ،tpr مالت،  تب  برفکی،  تب  ویژه  به  دامی 

واکسینه شدند.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
بیان کرد:  امیریان  منصور  بیضا،  جهاد کشاورزی شهرستان 
به منظور رونق تولید گوشت قرمز با هماهنگی و همکاری 
اداره دامپزشکی شهرستان واکسینه دام 700 خانوار عشایری 
که هر ساله از اسفند ماه تا آبان ماه به مناطق ییلاق شهرستان 

کوج می کنند، انجام شد.
به گفته وی: عشایر با امکانات محدود نقش برجسته و مهمی 
را در تحقق اقتصاد مقاومتی دارند و حمایت های لازم از این 

قشر صورت می گیرد.
جاری سال  در  واکسینه  عملیات  میزان  اینکه  بیان  با   وی 
دارد،  گذشته  سال  مشابه  مدت  به  نسبت  رشد  درصد   30
تصریح کرد: بیماری های مشترک انسان و حیوان از اهمیت 
از  هم  بیماری ها  این  کرد:  اظهار  هستند  برخوردار  بسیاری 
در  را  جوامع  اقتصادی،  جنبه  از  هم  و  سلامت  حفظ  جنبه 

معرض تهدید قرار می دهند.

مرودشت
مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:

کشت مکانیزه کلزا در مرودشت
 آغاز شد

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت از آغاز کشت دانه روغنی 
بیستم  از  کلزا  گفت: کشت  و  داد  خبر  مرودشت  در  کلزا 

شهریور آغاز و تا پانزدهم مهرماه ادامه خواهد داشت.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت، کاووس همتی با بیان 
به کشت 2500 هکتار  متعهد  زراعی جاری،  در سال  اینکه 
پنج هکتار کلزا کشت و  تاکنون  اظهار کرد:  کلزا هستیم، 

قرار داد کشت بیش از ۲۰ هکتار نیز منعقد شده است.
او بیان کرد: به منظور کشت کلزا تاکنون ده هزار و ۸۵۰ 
جمله  از  وارداتی  و  داخل  تولید  ارقام  هیبرید  بذر  کیلوگرم 
ناتالی، نپتون و آرشیتکت خریداری و به مراکز  هیدرومل، 

توزیع حمل شده است.
زمان  فرارسیدن  به  توجه  با  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
کشت کلزا کارشناسان در مدیریت شهرستان و مراکز جهاد 
کشاورزی بخش ها با برگزاری کلاس های ترویجی سعی در 

تحقق سطوح ابلاغی دارند.
 همتی با بیان اینکه مصرف بهینه بذور در کاشت مزارع کلزا 
پنج کیلوگرم  تا  بین چهار  میزان آن  و  اهمیت  بسیار حائز 
بذر  میزان  این  با  ابراز کرد:  می شود،  توصیه  هکتار  هر  در 
در صورت کشت به موقع و آبیاری مناسب به تراکم بوته 

مطلوب در هکتار دست میابیم.

استان بوشهراستان بوشهر

خارگ
نماینده مردم بوشهر گناوه و دیلم 

در مجلس شورای اسلامی:

مدیریت آب و فاضلاب خارگ 
به بخش خصوصی واگذار می شود

نماینده مردم بوشهر گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
وزارت  و  نفت  وزارت  بین  هماهنگی  نشست  برگزاری  از 

نیرو برای استقرار آبفا در جزیره خارگ خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از بوشهر، عبدالکریم جمیری 
در جمع خبرنگاران اظهار داشت: سال هاست که مردم جزیره 
آب  توزیع  و  تأمین  حوزه  در  موجود  مشکلات  از  خارگ 
شرب و همچنین ساماندهی فاضلاب گلایه های جدی دارند، 
در حال حاضر نفت متولی تأمین آب شرب ساکنان جزیره 
جمع آوری  و  آب  مدیریت  و  توزیع  پروسه  در  ولی  است 

فاضلاب مشکلات زیادی وجود دارد.

شورای  مجلس  در  دیلم  و  گناوه  بوشهر  مردم  نماینده 
حوزه  مشکلات  پیگیری  برای  این  از  پیش  افزود:  اسلامی 
با  را  نشست هایی  برگزار  خارگ  جزیره  فاضلاب  و  آب 
مرتبط  مسئولان  و  استان  فاضلاب  و  آب  مدیرکل  حضور 
در وزارتخانه های نفت و نیرو کرده ایم، اخیراً نیز نشستی با 
با حضور مدیرعامل شرکت ملی نفت و  اینجانب و  دعوت 
این  در  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  مدیرعامل 

زمینه برگزار شد.
وی بیان کرد: در نشست های قبلی به لزوم هماهنگی بین این 
مطالعات لازم  بود  مقرر شده  و  بودیم  تأکید کرده  نهاد  دو 
درخصوص مدیریت و بهینه سازی آبرسانی و اصلاح فاضلاب 

و بهره برداری از تسویه خانه فاضلاب انجام شود.
جمیری اظهار کرد: در نشست اخیر، نتایج مطالعات انجام شده 
مورد بحث و بررسی قرار گرفت و با توافقی که بین شرکت 
ملی نفت و آبفا انجام شده قرار است مدیریت آب و فاضلاب 

جزیره خارگ به بخش خصوصی واگذار شود.
این  نتایج  داد:  توضیح  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو 
با  شهریورماه  پایان  که  نشستی  در  مطالعات  و  اقدامات 
شرکت  مدیرعامل  و  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل  حضور 
آب و فاضلاب برگزار می شود مورد ارزیابی قرار می گیرد 
انجام  و  بخش خصوصی  پیمانکار  انتخاب  برای  درنهایت  و 

مناقصه تصمیم گیری خواهد شد.

استاندار بوشهر خواستار تسریع 
در بهره برداری از پروژه های 

آب شیرین کن بوشهر شد
تنها راه حل مشکلات آب آشامیدنی استان، 

شیرین سازی آب دریاست

استاندار بوشهر تنها راه حل مشکلات تأمین آب آشامیدنی 
این استان را شیرین سازی آب دریا دانست و خواستار تسریع 

در تکمیل پروژه های آب شیرین کن شد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر ، عبدالکریم گراوند در 
جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه مشکلات آبرسانی شهرها 
و روستاهای استان بوشهر با اجرا طرح های شیرین سازی آب 
دریا برطرف می شود اظهار داشت: در این راستا پروژه های 
اجرا  حال  در  روستاها  و  شهرها  در  آب شیرین کن  مختلف 
و این در حالی است که اکنون روزانه به ظرفیت 40 هزار 
مترمکعب آب از این پروژه ها با مشارکت بخش خصوصی 

به بهره برداری رسیده است.
هزار   17 و  هزار   35 آب شیرین کن  پروژه  اجرای  از  وی 
این  بیان کرد:  مترمکعب در ساحل شهر بوشهر خبر داد و 
2 پروژه با همکاری بخش خصوصی در حال اجرا است که 

تسریع در تکمیل و بهره برداری از آن مورد تأکید است.
نیمه  در  پروژه ها  این  نخست  فاز  افتتاح  از  بوشهر  استاندار 
دوم امسال خبر داد و تصریح کرد: با افتتاح مرحله نخست 
به  مترمکعب  هزار   17 روزانه  آب شیرین کن  پروژه های 

ظرفیت تولید آب بوشهر افزوده می شود.
گراوند با بیان اینکه عمده موانع و مشکلات گمرکی برای 
تسریع در  تکمیل پروژه آب شیرین کن 35 هزار مترمکعب 
هزار   35 پروژه  است خاطرنشان کرد:  برداشته شده  بوشهر 
در  خوبی  سرعت  با  بوشهر  شهر  آب شیرین کن  مترمکعب 
حال اجرا است و عمده مشکل در نرخ ارز است و اگر در 
تأمین منابع مالی این پروژه وقفه ای ایجاد نشود بخش نخست 
آماده  آینده  ماه   2 در  مترمکعب  هزار   10 ظرفیت  با  آن 

بهره برداری می شود.
دیگر  از  هم  آب شیرین کن  مترمکعب  هزار   17 پروژه  وی 
این  برای تکمیل  دانست و گفت: تلاش  بوشهر  پروژه های 
پروژه ها برای برون رفت از معضل و مشکل تأمین آب در 

اولویت است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
جاسک

مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان:

۳۳ هزار هکتار از اراضی جاسک 
در برابر فرسایش بادی ایمن شد

مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان، شهرستان جاسک را کانون 
از  هکتار  هزار   ۹ گفت:  و  دانست  بادی  فرسایش  بحرانی 
اراضی با مالج پاشی و ۲۴ هزار هکتار با کاشت نهال در برابر 

فرسایش بادی ایمن شد.
کرد:  اظهار  مهر،  خبرنگار  با  گفتگو  در  موسوی  محمدنور 
فارسایش بادی به فرایندی گفته می شود که در پی آن شن و 

خاک های موجود در سطح زمین، جابجا می شوند.
میلیون و ۵۰۰ هزار  از یک  این نکته که بیش  با ذکر  وی 
ابراز  بیابان تشکیل می دهد،  از مساحت هرمزگان را  هکتار 
داشت: فرسایش بادی در دراز مدت آثار جبران ناپذیری را 
در پی خواهد داشت به نحوی که بر روی اقتصاد، کشاورزی 

و توسعه منطقه تأثیر سوء دارد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان بیشترین کانون 
و  دانست  جاسک  شهرستان  در  را  بادی  فرسایش  بحرانی 
عنوان کرد: بر اساس نظر کارشناسان اداره کل منابع طبیعی، 
در  جاسک  شهرستان  اراضی  از  هکتار  هزار   ۱۰۰ از  بیش 

کانون بحرانی فرسایش بادی قلمداد می شود.
موسوی درخصوص خسارت های کوتاه مدت فرسایش بادی، 
موجود  ماسه های  و  شن  خاک،  فرایند،  این  پی  در  گفت: 
روی سطح زمین در هوا پراکنده شده و بر روی زندگی مردم 
برق و  تأمین آب و  تأسیسات  منطقه، جاده های مواصلاتی، 

… تأثیر منفی دارد.
را  مالچ پاشی  هرمزگان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
یکی از راه کارهای پیش گیری از بروز چالش فرسایش بادی، 
گفت: با تلاش های همکاران حدود ۹ هزار هکتار از اراضی 

مالچ پاشی شده است.
موسوی پوشش گیاهی را مؤثرترین راه برای جلوگیری از 
فرسایش بادی دانست و خاطرنشان کرد: فرایند کاشت نهال 

در ۲۴ هزار هکتار از اراضی به پایان رسیده است.
مشکل  لازم  اقدامات  انجام  با  اینکه  بیان  با  پایان  در  وی 
برطرف شد،  مردم جاسک  از  نفر  هزار  پنج  بادی  فرسایش 
اقدامات کارشناسی ۲  انجام  با  اظهار کرد: در تلاش هستیم 
بادی دور  از معرض فرسایش  به  را  نفر دیگر  هزار و ۵۰۰ 

کنیم.
قشم

رئیس خانه تعاونگران قشم خبر داد؛
دو تعاونی قشمی برنده جایزه 

تعالی مدیریت تعاونی کشور شدند
 

مروارید  تعاونی  قشم گفت: شرکت  تعاونگران  خانه  رئیس 
سَلخَ توانستند جایزه تعالی  شکیل و شرکت تعاونی صیادان 
مدیریت تعاونی و گواهی تعهد به تعالی را از خانه تعاون گران 

ایرانی دریافت کنند.
همچنین  افزود:  ایرنا  با خبرنگار  و گو  در گفت  جبا  سعید 
شرکت های تعاونی مروارید شکیل، گلبار رنگین و مصرف 
کارکنان گمرک قشم به ترتیب رتبه های اول، سوم و پنجم 

کشور را کسب کردند.
تعاونگران  خانه   ۱۳۹۹ سال  دوم  نیمه  در  داد:  ادامه  وی 
حوزه های  در  تعاونی  چهار  ثبت  به  موفق  قشم  شهرستان 
و  بازرگانی  خدمات  صیادی،  خدمات  دریایی،  گردشگری 

خدمات لنج داران شد.
رئیس خانه تعاونگران قشم تصریح کرد: در سال جدید نیز 
تاکنون ۲ شرکت تعاونی پیمانکاری و دهیاری به ثبت کامل 

رسیده اند.
شناسایی،  ایرانی،  تعاونگران  خانه  ایجاد  هدف  افزود:  وی 
پیشکسوتان  و  صاحبنظران  نخبگان،  از  تجلیلی  و  ساماندهی 

بخش تعاونی است.
جبا ادامه داد: بررسی و شناسایی مشکلات تعاونی ها و ارائه 
راهکار علمی و عملی برای بهبود عملکرد تعاونی ها، تحقیق 
و  مشاوره  ارائه  و  تعاونی  بخش  مسائل  پیرامون  پژوهش  و 
دیگر  از  تعاونگران  به  آن  غیر  و  حقوقی  مالی،  راهنمایی 

اهداف ایجاد این خانه است.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

مسئول حفظ و احیای بناهای تاریخی معاونت 
میراث فرهنگی خوزستان خبر داد؛

اتمام فاز دوم مرمت خانه 
پوراسماعیل بهبهان تا پایان 

تابستان جاری

 
 

 

مسئول حفظ و احیاء بناهای تاریخی معاونت میراث فرهنگی 
خوزستان با اشاره به روند مرمت خانه تاریخی پوراسماعیل 
بهبهان گفت: فاز دوم مرمت این خانه آغاز شده و تا پایان 

شهریورماه جاری به اتمام خواهد رسید.
به گزارش ایلنا از خوزستان و به نقل از روابط عمومی اداره 
خوزستان،  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل 
پوراسماعیل در دو  بنای  این که  بیان  با  غلام رضا سلمان پور 
ساخته  اندرونی  و  بیرونی  شامل  و  جنوبی  و  شمالی  بخش 
از  بخش هایی  سال های گذشته  در  داشت:  اظهار  است،  شده 
ایوان ها و زیرزمین این خانه با مشکلات جدی مواجه شد و 

قسمت هایی از آن ریزش کرد.
وی گفت: به همین دلیل، در همان مقطع و از سوی مالکان، 

مرمت و انجام اقدامات اولیه در دستور کار قرار گرفت.
مسئول حفظ و احیاء بناهای تاریخی معاونت میراث فرهنگی 
خوزستان با اشاره به فاز دوم مرمت و نجات بخشی بنا، تصریح 
و  رفع خطر  اضطراری،  اقدامات حفاظت  فاز،  این  در  کرد: 
اجرای بخش های فروریخته به منظور ایجاد انسجام بنا در حال 

انجام است.
وی افزود: این عملیات با صرف اعتباری به مبلغ ۷۰۰ میلیون 
در  مشارکت  به منظور  ملی  ابلاغی  اعتبارات  محل  از  ریال 

سال  در  غیردولتی  بخش  اختیار  در  تاریخی  بناهای  مرمت 
مالی ۱۴۰۰ در حال اجرا است.

سلمان پور خاطرنشان کرد: این مرحله از کار تا پایان تابستان 
و قبل از آغاز فصل بارندگی به اتمام می رسد.

وی در ادامه به تاریخچه این بنای تاریخی اشاره کرد و گفت: 
خانه پوراسماعیل متعلق به دوره قاجار است؛ ضمن این که در 
دوره پهلوی نیز قسمت هایی در بنا ایجاد و مداخلات جزئی 

در ساختار کلی بنا انجام شده است.
مسئول حفظ و احیاء بناهای تاریخی معاونت میراث فرهنگی 
خوزستان افزود: منزل پوراسماعیل یکی از آثار ملی ثبت شده 
ایران در بهبهان است که در ۲۴ اسفند ۱۳۸۴ به شماره ثبت 
نشانی  و  شد  ثبت  ایران  تاریخی  آثار  مجموعه  در   ۱۵۰۳۰
آن شهر بهبهان، خیابان شهیدان نیک پور )سلطان محراب(، 
سه راهی گودچهک، کوچه سید جمال الدین اسدآبادی، پلاک 

۲۸ است.
وی در پایان با تأکید بر نگاه ویژه اداره کل میراث فرهنگی 
خوزستان نسبت به خانه های تاریخی استان، بیان کرد: مرمت 
اقتصاد  رونق  موجبات  تاریخی،  خانه های  همین  احیای  و 
از راه صنعت توریسم را  پایدار  ایجاد درآمد  گردشگری و 

ممکن می سازد.

شادگان

رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای 
شادگان خبر داد؛

شناسایی و اعمال قانون چهار 
تخلف ساخت و ساز در حریم 

راه های شادگان
 

از  شادگان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  اداره  رئیس 
شناسایی چهار مورد تخلف ساخت و ساز در حریم راه های 

حوزه استحفاظی این بخش طی سال جاری خبر داد.
مذخور شاوردی در گفت و گو با خبرنگار برنا از شادگان 
اظهار کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون چهار مورد تجاوز 
اعمال  راه ها و ساخت و ساز غیرمجاز شناسایی و  به حریم 

قانون شد.
او گفت: با توجه به تأکیدهای مکرر و پیگیری های مستمر 
به منظور اجرای دقیق تبصره یک ماده ۶ قانون ایمنی راه ها 
مبنی بر حفظ حریم راه ها که خط قرمز راهداری نیز است، 

اقدام های لازم انجام شده است.
رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شادگان حفاظت 
اداره راهداری  از راه ها و حریم آن را خط قرمز  و صیانت 
دانست و افزود: راهداران برای حفاظت و صیانت از این مهم 
برخورد  قاطعیت  با  متخلفان  با  و  کرده  تلاش  توان  همه  با 

خواهند کرد.
شاوردی در پایان از متقاضیان خواست قبل از هرگونه ساخت 
ساز اعم از تجاری و مسکونی در حاشیه راه های اصلی، فرعی 
اداره های راهداری و  به  قانونی  برای اخذ مجوز  و روستایی 

حمل و نقل جاده ای شادگان مراجعه کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

رئیس بنیاد مسکن کشور:

افزایش تسهیلات برای بازسازی 
سی سخت ضروری است

 
 

 

برای  نباشند  نگران  مردم  گفت:  کشور  مسکن  بنیاد  رئیس 
سرعت  که  می کنیم  رایزنی  اعتبارات  و  تسهیلات  افزایش 

ساخت و سازها در سی سخت بیشتر شود.
بررسی  نشست  در  نیکزاد  اکبر  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
و  کهگیلویه  استان  به  سفر  در  سخت  سی  شهر  بازسازی 
برای  بلاعوض  تسهیلات  یا  وام  چنانچه  افزود:  بویراحمد 
در  مردم  همه  به  وام  این  یابد،  اختصاص  خانه ها  بازسازی 
هر مرحله ای از ساخت خانه حتی در زمان تکمیل نیز، تعلق 

می گیرد.
وی با بیان اینکه افراد زیادی برای به سرانجام رساندن ساخت 
و سازها و بازسازی در سی سخت حضور پیدا کردند، گفت: 
باید از همه تلاشگران تشکر کرد و مردم ما حقشان است که 

بهترین زندگی را داشته باشند.
نقشه  طراحی  و  پروانه  صدور  آواربرداری،  افزود:  نیکزاد 
قرار  مردم  اختیار  در  رایگان  به صورت  مصالح  از  برخی  و 

گرفت، ما باید بین مردم باشیم و حرف مردم را بشنویم.
بیشتر  بررسی  برای  باشد  نیاز  چنانچه  اینکه  بیان  با  وی 
مشکلات مردم در سی سخت خواهم ماند، گفت: در بازدید 
مرتفع  مشکلات  این  و  گفتند  مشکلاتشان  از  مردم  میدانی 
خواهد شد و تا پایان ساخت و سازها چندین مرتبه به سی 

سخت سفر خواهم کرد.
نیکزاد افزود: باید برای بازسازی سی سخت انرژی مضاعف 
مردم  خانه های  سرما  فصل  رسیدن  از  قبل  تا  کنیم  صرف 

تکمیل شود.

عملیات ساخت پردیس سینمایی امید به همت شهرداری یاسوج آغاز شد.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از یاسوج، عملیات 
ساخت پردیس سینمایی امید در یاسوج امروز با همکاری شهرداری یاسوج 

به زمین زده شد.
تعداد  می کنیم  تلاش  گفت:  مراسم  این  در  یاسوج  شهردار  مقدم  نستهن 
صندلی های سینما را افرایش دهیم و بر این اساس جلسه های مختلفی برگزار 

و تصمیمات خوبی گرفته شده است.

مقدم افزود: در انتخاب محل مشکلاتی وجود داشت اما با توجه به گردشگر 
پذیر بودن پارک مهرورزی پردیس سینما در این محل جانمایی شد.

 او بیان کرد: این ساختمان با پیش بینی ۵ سالن و ۲۸۵ صندلی در یک طبقه 
ساخته و تا یک سال دیگر به بهره برداری می رسد.

مقدم با بیان اینکه سازمان همیاری شهرداری ۵ میلیارد ریال از هزینه این 
طرح را متقبل کرده است ادامه داد: علاوه بر سازمان همیاری شهرداری و 

وزارت ارشاد هم ۷ میلیارد ریال آن را برعهده دارد.

کلنگ زنی پردیس سینما به همت شهرداری یاسوج


